C A N A D A PROVINCE OF QUEBEC CITY OF CÔTE SAINT-LUC

EXTRACT FROM THE MINUTES OF THE REGULAR MEETING OF THE CITY COUNCIL HELD ON MONDAY, AUGUST 14, 2023 AT 8:00 P.M. AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC

230828

FIRST DRAFT BY-LAW NO. 2593-1 ENTITLED: "BY-LAW TO AMEND THE CONSTRUCTION BY-LAW NO. 2593 OF THE CITY OF CÔTE SAINT-LUC IN ORDER TO ADD PROVISIONS PERTAINING TO SOLID FUEL BURNING, RENOVICTIONS, AND NOISE RELATED TO MECHANICAL EQUIPMENT" – ADOPTION

WHEREAS a notice of motion for the present by-law was given at a Regular Sitting of the City Council held on August 14, 2023;

It was

MOVED BY COUNCILLOR DIDA BERKU SECONDED BY COUNCILLOR MITCH KUJAVSKY

AND RESOLVED:

"THAT in conformity with the *Act respecting Land Use and Development* (C.Q.L.R., Chapter A-19.1) the Côte Saint-Luc City Council hereby adopts the first draft By-Law No. 2217-NNN-P1 entitled: "By-Law to amend the Zoning By-Law No. 2593-1 entitled: "By-Law to amend the Construction By-Law No. 2593 of the City of Côte Saint-Luc in order to add provisions pertaining to solid fuel burning, renovictions, and noise related to mechanical equipment;

THAT in conformity with section 125, paragraph 2 of the *Land Use Planning* and *Development Act*, Council hereby sets the date of the Public Consultation meeting for September 11, 2023 at 7:45 p.m in the Council Chamber at the City Hall."

CARRIED UNANIMOUSLY

CERTIFIED TRUE EXTRACT

Florine Agbognihoue Assistant City Clerk

C A N A D A PROVINCE DE QUÉBEC VILLE DE CÔTE SAINT-LUC

EXTRAIT DU PROCÈS-VERBAL DE LA SÉANCE ORDINAIRE DU CONSEIL, TENUE LE LUNDI 14 AOÛT 2023 AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, À 20H00

230828

PREMIER PROJET DE RÈGLEMENT Nº 2593-1 INTITULÉ: « RÈGLEMENT MODIFIANT LE RÈGLEMENT DE CONSTRUCTION NO. 2593 AFIN D'AJOUTER DES DISPOSITIONS RELATIVES AU BRÛLAGE DE COMBUSTIBLES SOLIDES, AUX RÉNOVICTIONS ET AU BRUIT DES ÉQUIPEMENTS MÉCANIQUES » - ADOPTION

ATTENDU QU'un avis de motion pour le présent règlement a été donné à la séance ordinaire du conseil municipal tenue le 14 août 2023;

II fut

PROPOSÉ PAR LA CONSEILLÈRE DIDA BERKU APPUYÉ PAR LE CONSEILLER MITCH KUJAVSKY

ET RÉSOLU:

« QUE, en conformité avec la *Loi sur l'aménagement et l'urbanisme* (R.L.R.Q, chapitre a-19.1), le conseil municipal de la Ville de Côte Saint-Luc adopte, par la présente, le premier projet de règlement no. 2593-1 intitulé : « Règlement modifiant le Règlement de construction no. 2593 afin d'ajouter des dispositions relatives au brûlage de combustibles solides, aux rénovictions et au bruit des équipements mécaniques;

QUE, en conformité avec l'article 125 de la *Loi sur l'aménagement et l'urbanisme*, le conseil fixe par la présente la date de l'assemblée publique de consultation pour le 11 septembre 2023 à 19h45 dans la salle du Conseil de l'Hôtel de Ville. »

ADOPTÉ À L'UNANIMITÉ

EXTRAIT CERTIFIÉ CONFORME

Florine Agbognihoue Assistante-greffière